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英文作文通知书范文 第一篇As soon as she received the letter of acceptance, she told her family the good news. If there is no visa Ce...
英文作文通知书范文 第一篇
As soon as she received the letter of acceptance, she told her family the good news. If there is no visa Certificate in the admission notice and there is no mention that the visa has been issued, students should write to clarify.
中文翻译：
录取通知书录取通知书她一收到录取通知书就把这个好消息告诉了家人。如果录取通知书中没有签证证明，也没有提到签证已经签发，学生应该写信澄清。
英文作文通知书范文 第二篇
Attention, we are going to the history museum on Saturday. Please gather at the school gate in the morning and then walk to the museum. Please pay attention to the description of the museum.
You can take notes while listening. You are not allowed to speak loudly or take photos in the museum.
中文翻译：
各位注意，我们星期六去历史博物馆，请大家早上在学校门口集合，然后步行去博物馆。请注意博物馆的描述，您可以在听的时候记下您感兴趣的笔记，不允许在博物馆大声讲话或拍照。
英文作文通知书范文 第三篇
Most parts of eastern China will have pleasant weather, as dry air is still in the area, and as a dry cold front passes through the area, some clouds may appear in Northeast China and the Korean Peninsula. The annual high temperature in Beijing is expected to be above s (f) / mid (c), while the temperature in Shanghai may be slightly lower.
中文翻译：
中国东部大部分地区将迎来宜人的天气，因为干燥的空气仍在该地区，随着一股干燥的冷锋穿过该地区，中国东北部和半岛可能会出现一些云层。北京预计，年的高温将在s（f）/MID（摄氏度）以上，而上海的气温可能会略低mids（f）/mids（c）。
英文作文通知书范文 第四篇
英语作文写通知的格式 【篇一：英语写作通知】 通知（notices） 通知或称告示是向大众告知某一事情的简短文字，通常刊登在报刊上或张贴在公共场所。通知一般由标题、正文、落款（或时间）三部分组成，有的通知用notice做标题。
英语作文通知范文 【篇一：英文通知范文】 通知英语范文 ; y } x3 p- e8 {, c2 n7 } —、标题 通知的正上方通常要有一个标题。口头通知常用announcement，书面通知多用notice或notice。 二、日期 口头通知因是现场发布，不需要日期。
最好有例文
Notice The student Union has recently agreed to set up an English Club. It aims to encourage students to learn English outside of class, to raise English ablities and to create。
（20_年湖北）明天（星期五）全班同学将去参观科学博物馆（the Science Museum），由你（班长）通知全体同学。（通知的开头和结尾已给出）内容如下：1. 早上8点钟在校门口集合。
英文作文通知书范文 第五篇
模版如下：Notice Because Mr Zhang has asked for leave for personal affairs, the two classes on the afternoon of this Sunday should be given by another \'s 。
School Notices Dear Parents: How are you! In order to build a ＂safe campus, harmonious campus,＂ for your child in the school has a healthy and safe living environment for 。
1、通知的标志：标志一般要醒目，多用Notice作标题。 2、出通知的单位和时间：一般分别位于正文的.右下角和右上角。不过。
Notice The student Union has recently agreed to set up an English Club. It aims to encourage students to learn English outside of class, to raise English ablities and to create。
布告形式的通知：通常此类通知上方正中写Notice或NOTICE（通知），发出通知的的单位的具体名称可放在正文前，也可放在正文后，右下角处，发出通知的日期写在左。
英文作文通知书范文 第六篇
Attention: announce greetings and friendship from boys and Girls Ladies and gentlemen, attention, attention, attention, attention, attention, attention, attention, attention, attention, we will have an interesting activity in the school library on the morning of November 11. Some of us can read poems, some can tell stories, and you can also hear wonderful songs and beautiful dances there. We hope all the senior students can come to our activities.
All heads will be invited to participate in our activities. As representatives of teachers, please prepare a performance, because some of you may participate and ask for one for us. Senior students in November.
中文翻译：
注意：宣布男孩和女孩女士们先生们的问候和友谊注意，请注意，请注意，请注意，请注意，请注意，xx月xx日上午我们将在学校图书馆进行有趣的活动，我们中的一些人会读诗，一些人会讲故事，你也可以在那里听到美妙的歌声和美丽的舞蹈。我们希望所有的高年级学生都能来参加我们的活动。所有的校长都会被邀请参加我们的活动，作为老师的代表，请准备一场表演，因为你们中的一些人可能会参加要求给我们一个。
xx月大四的学生。
英文作文通知书范文 第七篇
通知告示类英语作文 一.书面通知 1. A Brief Introduction 1)What is a notice? As an effective means of written communication, a notice gives information published by the appropriate authority. It is intended to publicize social ev..。
Hi every body: We will have an emergency meeting for.. （具体事情，如the discussion about.. ）.The meeting is scheduled for.. （具体时间，如：3:00 pm this afternoon.） in 。
以校长办公室名义发一个通知通知发布日期为20_年11月24日通知内容是：。
最好有例文
去百度文库，查看完整内容> 内容来自用户：度米文库 英语作文通知范文 【篇一：英文通知范文】 通知英语范文； y } x3 p- e8 {, c2 n7 } —、标题 通知的正上方通常要有一。
英文作文通知书范文 第八篇
。 This is calculated according to different weather types, so if the weather forecast is sunny, we hope that people can bring umbrellas. When you break out in southern China, we will see a sign of sunny or partly cloudy instead of rain clouds. Wind speed and direction are the expected conditions at noon, so pay attention to your clothes.
The temperature in the north will drop, and the temperature will drop to centigrade, which indicates that most parts of China will have sunny days in the next five days.
中文翻译：
。这是根据不同的天气类型来计算的，所以如果天气预报是晴天，我们希望人们可以带着雨伞，当你在中国南部地区爆发时，我们会看到一个晴天或部分多云的标志，而不是雨云。风速和风向是中午的预期条件，所以注意你的衣服北方的温度会下降，温度会降到摄氏度，这表明在未来的五天里，中国大部分地区每天都是晴天。
标签：
英文作文通知书范文 第九篇
去百度文库，查看完整内容> 内容来自用户：度米文库 英语作文通知范文 【篇一：英文通知范文】 通知英语范文； y } x3 p- e8 {, c2 n7 } —、标题 通知的正上方通常要有一。
英语作文模板 口头通知模板 1.常见口头通知的称呼： 1) Ladies and gentlemen! 2) Boys and girls! 3) Hello, everyone! 4) Good morning everyone! 5) Teachers and classmates! 2.口头通知开头语： 1) May I have your attention, please? I h..。
Dear classmates, I have a good news to tell you. Next week, we will go to the window of the world visit. Please get a few requirements: The first point is that we\'re in May 1, 20_ at 8 am on Monday at the gate of the school bu..。
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